

Date: 04 October 2020

التاريخ : 04 أكتوبر 2020

To : Boursa Kuwait Company  
Dear sir,

السادة/ شركة بورصة الكويت المحترمين  
تحية طيبة وبعد،،

**Subject: Commentary on News Published in a  
Local Newspaper**

**الموضوع: تعقيب على خبر منشور في إحدى الصحف  
المحلية**

Reference to the Capital Markets Authority's Regulations concerning Disclosure of Material Information and to Chapter 4, Module (10), Article 4-1-1 of the Executive Bylaws issued on 9/11/2015, concerning dealing with rumors and news. As a commentary to the news published in Al-Anbaa Newspaper on 04/10/2020 titled: " NBK and KFH signed a financing facility contract amounting to KD1 billion with KPC".

Further to the email received by the bank from Boursa Kuwait Company, dated 04.10.2020, we would like to advise that KIB is one of the participating banks in the syndicated facility agreement, dated 16.09.2020, amounting to KD1 billion. This syndicated facility was signed with Kuwait Petroleum Corporation (KPC), to finance planned capital expenditures. KIB's share of the syndicated facility is about KD31 million.

The finance granted to KPC is a regular banking business activity performed by our bank and has no material impact on the bank's financial position.

بالإشارة إلى تعليمات هيئة أسواق المال الخاصة بالإفصاح عن المعلومات الجوهرية وآلية الإعلان عنها، وإلى المادة 4-1-1 بالفصل الرابع بالكتاب العاشر من اللائحة التنفيذية الصادرة بتاريخ 2015/11/09، بخصوص التعامل مع الشائعات والاذخار، وتعقيباً على الخبر المنشور في جريدة الأنباء بتاريخ 2020/10/4 بعنوان " الوطني وبيتك يوقعان قرصاً بمليار دينار للبتروك".

وعطفاً على البريد الإلكتروني الوارد إلينا من شركة بورصة الكويت المؤرخ في 2020/10/04، نود الإفادة بأن مصرفنا هو من بين البنوك المشاركة في اتفاقية تسهيلات ائتمانية مشتركة مؤرخة 2020/09/16 بقيمة مليار دينار كويتي مع "مؤسسة البترول الكويتية"، وذلك لتمويل المشاريع الرأسمالية المزمع تنفيذها. علماً بأن حصة مصرفنا من التمويل المشترك تبلغ نحو 31 مليون دينار كويتي.

يعتبر التمويل الممنوح لمؤسسة البترول الكويتية من ضمن الأعمال الاعتيادية التي يقوم بها مصرفنا وليس له أثر مادي على المركز المالي للبنك.

Best Regards,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام ،،،



رائد جواد بوخمسين  
Raed Jawad Bukhamseen